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لماذا نحزن على الدنيا؟
شريف طه يونس

نوره يملأ كل الدنيا روح تبعس كل مواد يخرجنا من احلىك ظلما نتبصر كل الطرق بصوا يا جماعة دايما الناس اللي متكدرة على
الدنيا الناس اللي الاخرة مش حاضرة في حياتها - 00:00:00

يعني النبي صلى الله عليه وسلم يقول اكثروا من ذكر هادم اللزات الناس اللي بتتكدر على اللزات بتاعة الدنيا هي اللي الاخرة مش
حاضرة في ايه في حياتها اطلاقا والا يعني - 00:00:33

ما هو بقى الموت ده ما كان في قليل الا كثره وما كان في كثير الا قلله يعني يدخل على حاجات كتيرة يعمل فيها ايه ما يخلينيش
انشغل بها ما تشغلش بها ليه - 00:00:50

ماشي وسايبها انا اقعد استمتع بها قد ايه آآ فرأيت ان متعناهم سنين ثم جاءوا ما كانوا يوعدون ما اغنى عنهم ما كانوا يمتعون طيب
وما كان في قليل الا كثره. الحاجة القليلة قوي تبقى عندي ايه - 00:01:06

كتيرة قوي هو انا هعيش اصلا انا ممكن بكرة اموت اصلا واسيبها. كفاية علي بتاع النهاردة فكل الناس اللي متكدرة على الدنيا
وزعلانة ومكتئبة ومش عارف ايه ومشغولة عن ربنا - 00:01:23

الناس دي الاخرة مش حاضرة في حياتها لان لو حاضر في حياته يونس واليوم الاخر هيفهم ان احنا كده كده في الدنيا دي كلها ايه
فاحنا كده كده مسافرين النبي صلى الله عليه وسلم اخذ بمنكب او بمنكبي سيدنا عبدالله ابن عمر وقال له ايه؟ قال له كن في الدنيا

كأنك ايه؟ غريب او عابر سبيل - 00:01:35
او يعني بمعنى بل. يعني انت ما انتاش غريب ده انت ايه عابر سبيل. بس فعابر السبيل ده بقى. هو واحد قاعد عمال عشان خاطر

يعني واحد تخيله مسلا تخيلوا - 00:01:56
واحد   معدي مسلا هو مسافر من اسوان رايح مسلا القاهرة فوقف كده في الايه في محطة القطر عندنا مسلا في بني سويف. تمام

فنزل محطة القطر يقعد في محطة القطر قد ايه - 00:02:10
عشرين سنة راجل مسافر وعنده معاد بكرة انا اخر ساعة ساعتين. الساعة الا ساعتين اللي قعدهم دول بقى. اتخانق مع الراجل الايه

اللي هو نازر المحطة ومش عارف اتصاحب على مش عارف مين - 00:02:32
وبعدين راح جمع الناس وقال لهم عايزين نشوف لنا حل في الاضاءة بتاعة المحطة دي. المحطة دي مش منورة حلو ليه؟ وبعدين انت

عمال بتعمل في انت اصلا ما انتاش ايه ؟ ما انتاش قاعد. يا ابن الناس انت جاي تريح شوية خد شوية الراحة بتوعك واعمل ايه ؟
وكلك لقمة وخش حمام قبل القطر التاني ما ايه - 00:02:48

ما ييجي لأ هو قعد ايه ضيع وقته هو الدنيا كده احنا جايين الدنيا واحدة بقى عمالة تتخانق لها لو عرفت الاخر تقعد بقى اتخانق في
جوزها وتقعد تغير من مش عارف من سلفتها وتحقد على حماتها وتقعد - 00:03:08

ناس ايه فاضي قال فاضي يعمل قاضي. فعلا فاضية فراغ دماغتها فاضية انما لو الدماغ دي فيها حاجة مهمة ما فيش وقت بقى
يضيع لي الكلام ده كله اصلا النبي صلى الله عليه وسلم بيقول ما حسر العبد يوم القيامة على شيء حسرته على ساعة مرت لم يذكر

الله عز وجل فيها - 00:03:24
فكيف بساعة عصى الله فيها نوره يملأ كل دنيا روح تبعس كل مواد يخرجنا من احلىك ظلما نتبصر كل الطرق - 00:03:47
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